
 
 
 
Wijkuitbreidingscomité – volledige comité. 

Bijeenkomst op 21 januari 2011. 

Aanwezigen:  Luc, Bob, Simonne, Marc, Christine, Wim 

Bespreking  eindejaarsdrink: 

 Algemene tevredenheid, iedereen heeft goede reacties gekregen, wel wat veel overschot van drank, maar is 

normaal 1e keer. 

 Word besloten om overschot net te stockeren, maar te verkopen. Bob wil een groot deel overnemen via 

brandweer. Simonne heeft 1 bak jupiler en alle cecemel genomen. Luc ook een bak jupiler. De jenever kan Wim 

verkopen aan het oudercomité. 

 We hebben besloten om een reknr te openen  en in de toekomst een penningmeester aan te duiden. Wim heeft 

nog een argentareknr en voorlopig word het geld daar op gestort.(geen beheerskosten van Argenta) De 

bedoeling is om later 2 pers  een volmacht op die rek te geven. 

 Na een kleine berekening en terugbetaling van den drank en materiaal blijft er een saldo over van 132 euro 

over. 

 Wim melde  dat vorige voorzitster van wijkcomité maandag met hem een gesprek heeft, want er staat bij hen 

nog 1580 euro op een rekening en die willen ze eventueel aan ons schenken. 

Bespreking vraag Marc gemeenteraad: 

 Marc  heeft  getimed  en zijn vraag is langer dan 3', dus moet die worden ingekort. Gaat dat zelf bekijken. Er was 

ook de vraag om zijn vraag over rioleringsverzakking uit te  breiden naar de ganse wijk. Aangezien op infoavond 

werd gemeld dat zijn straat word aangepakt.  

Bespreking infoavond  gemeente: 

 Er heerst  een gevoel van  dat het allemaal wel definitief is en nog weinig aan zal kunnen worden gewjzigd. Dit 

word bevestigd  door Bob.  

 Er word  besloten om een andere weg in te slaan en nog meer aan sensibilisering te doen en hardere acties  te 

ondernemen. 

 Suggesties  als  artikel in Brasschaatse Film, aanschrijven pers  etc...  

 Dit word nog bekeken op volgende vergadering. 

 Simonne gaat nog foto's laten zien op de Gekoro en milieuraad: volgens haar zijn foto's beter dan powerpoint of 

andere duiding. 

 Het idee onstaat om tijdens de wijkvergadering van februari aan de ingang te gaan staan met flyers om de 

mensen nog meer wakker te maken van de plannen van de gemeente. Met als bedoeling om de massa achter 

ons te scharen. Dit word nog verder uitgewerkt op volgende vergadering. 


